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 PROTOKÓŁ NR II/24 

z posiedzenia II sesji Rady Miejskiej 

w dniu 28 maja 2024 r. 

 

Obrady II sesji Rady Miejskiej w Wyszkowie odbyły w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 

w Wyszkowie, Aleja Róż 2. 

Obrady rozpoczęto 28 maja 2024 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 15:10 tego samego 

dnia. 

Porządek obrad II sesji Rady Miejskiej radni otrzymali w ustawowym terminie wraz 

z materiałami sesyjnymi i projektami uchwał. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Obecni: 

1) Radosław Biernacki 

2) Monika Bieżuńska 

3) Lidia Błachnio 

4) Artur Brzeziński 

5) Piotr Eychler 

6) Waldemar Karłowicz 

7) Marcin Król 

8) Joanna Kulesza 

9) Michał Mielcarz 

10) Bogdan Osik 

11) Piotr Pokraśniewicz 

12) Wojciech Rojek 

13) Adam Szczerba 

14) Mateusz Śniadała 

15) Justyna Tchórzewska 

16) Paweł Turek 

17) Marcin Turowski 

18) Adam Wrzosek 

19) Katarzyna Wysocka 

20) Mateusz Wyszyński 

21) Paweł Zawadzki. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Piotr Płochocki – Burmistrz Wyszkowa 

2) Alicja Staszkiewicz – Z-ca Burmistrza 

3) Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy 

4) Dariusz Korczakowski – Skarbnik 

5) Sylwia Sendrowicz – Radca Prawny 

6) Żaneta Kozak – Naczelnik Wydziału Rozwoju 
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7) Agnieszka Kostrzewa - Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami 

8) Adam Mróz  – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Bezpieczeństwa 

9) Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

10) Mirosław Wysocki – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska 

11) Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkalnictwa 

12) Robert Augustyniak – Naczelnik Wydziału Informatyzacji i Ochrony Danych 

13) Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej 

14) Mariusz Kowalski – Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Kultury „Hutnik” 

15) Adam Szymański – Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

16) Ireneusz Mroczek – Dyrektor Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej 

17) Małgorzata Ponichtera – Podinspektor ds. obsługi jednostek pomocniczych 

18) Bożena Czerwińska – Główny Specjalista ds. obsługi Rady Miejskiej 

19) Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli. 
 

Ad. 1. 

Otwarcia obrad II sesji Rady Miejskiej i obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady 

Miejskiej – P. Adam Szczerba.  
 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady – P. Adam Szczerba poinformował, że zgodnie z Postanowieniem 

Nr 254/2024 Komisarza Wyborczego w Ostrołęce II z 13 maja 2024 r. mandat radnego obejmuje 

Pan Mateusz Śniadała. Przewodniczący odczytał treść Postanowienia, a następnie poprosił 

P. Mateusza Śniadała o złożenie ślubowania. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, 

ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty, radny wypowiada słowo „ślubuję”. 

Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. Następnie 

Przewodniczący odczytał tekst ślubowania: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców”. 

P. Mateusz Śniadała złożył ślubowanie - „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 
 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z prośbą o potwierdzenie obecności na dzisiejszym 

posiedzeniu, a następnie stwierdził quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji i uchwał. Następnie spytał, czy ktoś z uprawnionych, obecnych na posiedzeniu, chciałby 

wnieść uwagi bądź propozycje zmian porządku obrad?  

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono, w związku z powyższym, porządek obrad przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Złożenie ślubowania przez radnego Mateusza Śniadałę. 

3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian porządku obrad. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady. 
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5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-

2030; 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2024 r., 

3) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Lucynów Duży, 

4) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kręgi Nowe, 

5) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kamieńczyk, 

6) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wyszków, 

7) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Olszanka, 

8) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Rybienko Stare, 

9) w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich, 

10) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi i wniosków, 

11) w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

12) w sprawie powołania Komisji stałych Rady i ustalenia przedmiotu ich działania, 

13) w sprawie ustalenia składów osobowych Komisji stałych Rady, 

14) w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej, 

15) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Wyszkowa. 

7. Sprawozdanie z działalności Wyszkowskiego Ośrodka Kultury „Hutnik” za 2023 r. 

8. Sprawozdanie z działalności Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji za rok 2023. 

9. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Wyszków z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad. 
 

Ad. 4. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej z 6 maja 2024 r. został 

wyłożony w Biurze Rady i zamieszczony na stronie Urzędu Miejskiego. Uwag do protokołu nie 

wniesiono. Następnie poinformował, że do Biura Rady Miejskiej wpłynęły: 

• uchwała Kolegium RIO w sprawie orzeczenia nieważności w części uchwały Nr LXVIII/748/24 

Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 marca 2024 r. w sprawie przyjęcia zasad udzielania 

dotacji celowych na realizację zdań w ramach Programu Ograniczeń Niskiej Emisji dla Gminy 

Wyszków; 

• informacja o utworzeniu Klubu radnych o nazwie WIS Masz Wybór. 

Przewodniczący dodał, że wszystkie przedstawione wyżej dokumenty są do wglądu w Biurze Rady 

Miejskiej (informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu). Ponadto Przewodniczący przypomniał 

radnym o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych ze stanem na dzień 6 maja 2024 r. – termin 

złożenia upływa 5 czerwca br. 
 

Ad. 5. 

P. Piotr Płochocki – Burmistrz przedstawił Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami 

(załącznik nr 3 do protokołu). 
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Ad.5. 

Przewodniczący Rady – P. Adam Szczerba przywitał już oficjalnie na stanowisku Zastępcy 

Burmistrza Wyszkowa – Panią Alicję Staszkiewicz.  

Następnie, zgodnie z porządkiem obrad, Rada przystąpiła do rozpatrywania projektów uchwał. 

W związku z tym, że nie zostały jeszcze powołane Komisje stałe Rady Miejskiej, projekty uchwał 

nie były przez radnych opiniowane. 
 

1) P. Dariusz Korczakowski – Skarbnik przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2030. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Pokraśniewicz przedstawił tytuł projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin 

Turowski, Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr II/4/24 zmieniającą uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2030. 
 

2) P. Dariusz Korczakowski – Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wyszków na 2024 r. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

• Przewodniczący - Adam Szczerba 

• Radny - Wojciech Rojek 

• Burmistrz - Piotr Płochocki 

• Radna - Katarzyna Wysocka 

• Burmistrz - Piotr Płochocki 

• Naczelnik - Adam Mróz 

• Radny - Radosław Biernacki 

• Naczelnik - Adam Mróz 

• Radna- Katarzyna Wysocka. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Pokraśniewicz przedstawił tytuł projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin 

Turowski, Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr II/5/24 w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2024 r. 
 

3) P. Agnieszka Kostrzewa - Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Lucynów Duży. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Pokraśniewicz przedstawił tytuł projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Rojek, Adam 

Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin Turowski, Adam Wrzosek, 

Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

BRAK GŁOSU (1) 

Joanna Kulesza. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr II/6/24 w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Lucynów Duży. 
 

4) P. Agnieszka Kostrzewa - Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Kręgi Nowe. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Pokraśniewicz przedstawił tytuł projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Rojek, Adam 
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Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin Turowski, Adam Wrzosek, 

Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

BRAK GŁOSU (1) 

Joanna Kulesza. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr II/7/24 w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kręgi Nowe. 
 

5) P. Agnieszka Kostrzewa - Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Kamieńczyk. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał: 

• Sołtys Kamieńczyka - Adam Bodzan. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Pokraśniewicz przedstawił tytuł projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin 

Turowski, Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr II/8/24 w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kamieńczyk. 
 

6) P. Agnieszka Kostrzewa - Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Wyszków. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Pokraśniewicz przedstawił tytuł projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin 

Turowski, Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr II/9/24 w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wyszków. 
 

7) P. Agnieszka Kostrzewa - Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Olszanka. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Pokraśniewicz przedstawił tytuł projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin 

Turowski, Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr II/10/24 w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Olszanka. 
 

8) P. Agnieszka Kostrzewa - Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Rybienko Stare. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Pokraśniewicz przedstawił tytuł projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin 

Turowski, Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr II/11/24 w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Rybienko Stare. 
 

9) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysów i rad sołeckich. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 
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Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Pokraśniewicz przedstawił tytuł projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin 

Turowski, Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr II/12/24 w sprawie 

zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich. 
 

10) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie przedłużenia 

terminu rozpatrzenia skargi i wniosków. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrały: 

• Radna - Katarzyna Wysocka 

• Sekretarz – Anna Gołębiewska. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Pokraśniewicz przedstawił tytuł projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin 

Turowski, Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr II/13/24 w sprawie 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi i wniosków. 
 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minut przerwy w obradach sesji. 

Po przerwie o godz. 11:34, Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji. 
 

11) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady - P. Adam Szczerba zwrócił się do radych o potwierdzenie quorum, 

a następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radna – P. Monika Bieżuńska zgłosiła kandydaturę radnego Michała Mielcarza. Radny wyraził 

zgodę na kandydowanie. 
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Radny – P. Bogdan Osik zgłosił kandydaturę radnego Adama Wrzoska. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Radny – P. Marcin Turowski zgłosił kandydaturę radnego Marcina Króla. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Radny – P. Radosław Biernacki zgłosił kandydaturę radnego Wojciecha Rojka. Radny wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

Radna – P. Justyna Tchórzewska zgłosiła kandydaturę radnej Joanny Kuleszy. Radna wyraziła 

zgodę na kandydowanie. 

Radny – P. Waldemar Karłowicz zgłosił kandydaturę radnego Piotra Eychlera. Radny wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

Radny – P. Michał Mielcarz zgłosił kandydaturę radnej Moniki Bieżuńskiej. Radna wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady - P. Adam Szczerba zwrócił się do radych o potwierdzenie quorum, 

a następnie poddał pod głosowanie następujący skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: Michał 

Mielcarz, Adam Wrzosek, Marcin Król, Wojciech Rojek, Joanna Kulesza, Piotr Eychler, Monika 

Bieżuńska.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin 

Turowski, Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego zatwierdzili proponowany skład Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że następnym punktem obrad, jest wybór Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z wybranego wcześniej składu Komisji. Poprosił o zgłaszanie 

kandydatów. 

Radny – P. Waldemar Karłowicz zgłosił kandydaturę radnego Piotra Eychlera. Radny wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

Radny – P. Radosław Biernacki zgłosił kandydaturę radnego Wojciecha Rojka. Radny wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady poinformował, że są dwie możliwości głosowania: na każdego kandydata 

oddzielne lub głosowanie poprzez wybór jednego kandydata spośród dwóch zgłoszonych 

kandydatów. 

Radna – P. Katarzyna Wysocka zaproponowała głosowanie na każdego kandydata oddzielnie. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady - P. Adam Szczerba poddał pod głosowanie kandydaturę Piotra Eychlera. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar Karłowicz, Joanna 

Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, Adam Szczerba, Justyna Tchórzewska, 

Marcin Turowski, Adam Wrzosek, Paweł Zawadzki. 

PRZECIW (3) 

Radosław Biernacki, Wojciech Rojek, Mateusz Śniadała. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marcin Król, Paweł Turek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Wojciecha Rojka. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Radosław Biernacki, Marcin Król, Wojciech Rojek, Mateusz Śniadała, Paweł Turek. 

PRZECIW (11) 

Monika Bieżuńska, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar Karłowicz, Michał Mielcarz, Bogdan 

Osik, Piotr Pokraśniewicz, Adam Szczerba, Justyna Tchórzewska, Adam Wrzosek, Paweł Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Lidia Błachnio, Joanna Kulesza, Marcin Turowski, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński. 

Radni w wyniku głosowania jawnego, Przewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wybrali 

radnego Piotra Eychlera. 

Radny – P. Piotr Eychler podziękował za zaufanie i wybór na Przewodniczącego Komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Pokraśniewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin 

Turowski, Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr II/14/24 w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
 

12) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

stałych Rady i ustalenia przedmiotu ich działania.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Pokraśniewicz przedstawił tytuł projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin 

Turowski, Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr II/15/24 w sprawie 

powołania Komisji stałych Rady i ustalenia przedmiotu ich działania. 
 

13) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia składów 

osobowych Komisji stałych Rady. 

Przewodniczący Rady - P. Adam Szczerba poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Finansów. 

Radny – P. Paweł Zawadzki zgłosił kandydaturę radnego Adama Szczerby. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Radny – P. Mateusz Wyszyński zgłosił kandydaturę radnego Marcina Króla. Radny wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

Radny – P. Adam Wrzosek zgłosił kandydaturę radnego Artura Brzezińskiego. Radny wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

Radny – P. Radosław Biernacki zgłosił kandydaturę radnego Wojciecha Rojka. Radny wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

Radna – P. Lidia Błachnio zgłosiła kandydaturę radnej Katarzyny Wysockiej. Radna wyraziła zgodę 

na kandydowanie. 

Radna – P. Justyna Tchórzewska zgłosiła kandydaturę radnego Waldemara Karłowicza. Radny 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny – P. Waldemar Karłowicz zgłosił kandydaturę radnego Piotra Pokraśniewicza. Radny wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady - P. Adam Szczerba poddał pod głosowanie proponowany skład Komisji 

Finansów: Adam Szczerba, Marcin Król, Artur Brzeziński, Wojciech Rojek, Katarzyna Wysocka, 

Waldemar Karłowicz, Piotr Pokraśniewicz. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 
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Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin 

Turowski, Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego zatwierdzili proponowany skład Komisji Finansów. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w następnej kolejności, spośród wybranego składu 

Komisji, należy wybrać Przewodniczącego Komisji Finansów. Poprosił o zgłaszanie kandydatów. 

Radny – P. Mateusz Wyszyński zgłosił kandydaturę radnego Marcina Króla. Radny wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

Radny – P. Adam Wrzosek zgłosił kandydaturę radnego Artura Brzezińskiego. Radny wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący Rady poinformował, że 

głosowanie odbędzie się na poszczególnych kandydatów oddzielnie.  

Przewodniczący Rady - P. Adam Szczerba poddał pod głosowanie kandydaturę Marcina Króla. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Lidia Błachnio, Marcin Król, Paweł Turek, Marcin Turowski, Katarzyna Wysocka, Mateusz 

Wyszyński. 

PRZECIW (10) 

Monika Bieżuńska, Piotr Eychler, Waldemar Karłowicz, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr 

Pokraśniewicz, Adam Szczerba, Justyna Tchórzewska, Adam Wrzosek, Paweł Zawadzki. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Radosław Biernacki, Artur Brzeziński, Joanna Kulesza, Wojciech Rojek, Mateusz Śniadała. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Artura Brzezińskiego. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Monika Bieżuńska, Piotr Eychler, Waldemar Karłowicz, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan 

Osik, Piotr Pokraśniewicz, Adam Szczerba, Justyna Tchórzewska, Adam Wrzosek, Paweł Zawadzki. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (10) 

Radosław Biernacki, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Marcin Król, Wojciech Rojek, Mateusz 

Śniadała, Paweł Turek, Marcin Turowski, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński. 

Radni w wyniku głosowania jawnego, Przewodniczącym Komisji Finansów wybrali radnego 

P. Artura Brzezińskiego.  

Radny – P. Artur Brzeziński podziękował za poparcie i wybór na Przewodniczącego Komisji. 
 

Przewodniczący Rady - P. Adam Szczerba poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Oświaty 

i Spraw Społecznych. 

Radny – P. Michał Mielcarz zgłosił kandydaturę radnej Moniki Bieżuńskiej. Radna wyraziła zgodę 

na kandydowanie. 
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Radna – P. Katarzyna Wysocka zgłosiła kandydaturę radnej Lidii Błachnio. Radna wyraziła zgodę 

na kandydowanie. 

Radna – P. Justyna Tchórzewska zgłosiła kandydaturę radnej Joanny Kuleszy. Radna wyraziła 

zgodę na kandydowanie. 

Radny – P. Waldemar Karłowicz zgłosił kandydaturę radnego Piotra Eychlera. Radny wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

Radny – P. Marcin Turowski zgłosił kandydaturę radnego Mateusza Wyszyńskiego. Radny wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Radna – P. Lidia Błachnio zgłosiła kandydaturę radnej Katarzyny Wysockiej. Radna wyraziła zgodę 

na kandydowanie. 

Radny – P. Bogdan Osik zgłosił kandydaturę radnego Adama Wrzoska. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady - P. Adam Szczerba poddał pod głosowanie proponowany skład Komisji 

Oświaty i Spraw Społecznych: Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Joanna Kulesza, Piotr Eychler, 

Mateusz Wyszyński, Katarzyna Wysocka, Adam Wrzosek. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin 

Turowski, Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego zatwierdzili proponowany skład Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w następnej kolejności, spośród wybranego składu 

Komisji, należy wybrać Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. Poprosił 

o zgłaszanie kandydatów. 

Radny – P. Michał Mielcarz zgłosił kandydaturę radnej Moniki Bieżuńskiej. Radna wyraziła zgodę 

na kandydowanie. 

Radny – P. Marcin Turowski zgłosił kandydaturę radnego Mateusza Wyszyńskiego. Radny wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

W dyskusji głos zabrała radna – Monika Bieżuńska. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący Rady poinformował, że 

głosowanie odbędzie się na poszczególnych kandydatów oddzielnie.  

Przewodniczący Rady - P. Adam Szczerba poddał pod głosowanie kandydaturę Moniki 

Bieżuńskiej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar Karłowicz, Joanna 

Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Rojek, Adam Szczerba, 

Justyna Tchórzewska, Adam Wrzosek, Paweł Zawadzki. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Radosław Biernacki, Marcin Król, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Marcin Turowski, Katarzyna 

Wysocka, Mateusz Wyszyński. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Mateusza Wyszyńskiego. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marcin Król, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Marcin Turowski, Katarzyna Wysocka, Mateusz 

Wyszyński. 

PRZECIW (6) 

Piotr Eychler, Waldemar Karłowicz, Bogdan Osik, Adam Szczerba, Justyna Tchórzewska, Adam 

Wrzosek. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Joanna Kulesza, Michał 

Mielcarz, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech Rojek, Paweł Zawadzki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego, Przewodniczącą Komisji Oświaty i Spraw Społecznych wybrali 

radną P. Monikę Bieżuńską.  

Radna – P. Monika Bieżuńska podziękowała za poparcie i wybór na Przewodniczącą Komisji. 
 

Przewodniczący Rady - P. Adam Szczerba poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji do spraw 

Współpracy z Mieszkańcami. 

Radny – P. Artur Brzeziński zgłosił kandydaturę radnej Moniki Bieżuńskiej. Radna wyraziła zgodę 

na kandydowanie. 

Radny – P. Mateusz Wyszyński zgłosił kandydaturę radnego Marcina Turowskiego. Radny wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Radny – P. Waldemar Karłowicz zgłosił kandydaturę radnej Justyny Tchórzewskiej. Radna wyraziła 

zgodę na kandydowanie. 

Radna – P. Joanna Kulesza zgłosiła kandydaturę radnego Piotra Pokraśniewicza. Radny wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Radna – P. Katarzyna Wysocka zgłosiła kandydaturę radnego Pawła Turka. Radny wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

Radny – P. Adam Wrzosek zgłosił kandydaturę radnego Artura Brzezińskiego. Radny wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady - P. Adam Szczerba poddał pod głosowanie proponowany skład Komisji 

do spraw Współpracy z Mieszkańcami: Monika Bieżuńska, Marcin Turowski, Justyna Tchórzewska, 

Piotr Pokraśniewicz, Paweł Turek, Artur Brzeziński.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin 

Turowski, Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego zatwierdzili proponowany skład Komisji do spraw 

Współpracy z Mieszkańcami. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w następnej kolejności, spośród wybranego składu 

Komisji, należy wybrać Przewodniczącego Komisji do spraw Współpracy z Mieszkańcami. Poprosił 

o zgłaszanie kandydatów. 

Radny – P. Marcin Król zgłosił kandydaturę radnego Pawła Turka. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Radny – P. Waldemar Karłowicz zgłosił kandydaturę radnej Justyny Tchórzewskiej. Radna wyraziła 

zgodę na kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący Rady poinformował, że 

głosowanie odbędzie się na poszczególnych kandydatów oddzielnie.  

Przewodniczący Rady - P. Adam Szczerba poddał pod głosowanie kandydaturę Pawła Turka. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Radosław Biernacki, Lidia Błachnio, Marcin Król, Wojciech Rojek, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, 

Marcin Turowski, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński. 

PRZECIW (7) 

Piotr Eychler, Waldemar Karłowicz, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, Justyna 

Tchórzewska, Paweł Zawadzki. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Monika Bieżuńska, Artur Brzeziński, Joanna Kulesza, Adam Szczerba, Adam Wrzosek. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Justyny Tchórzewskiej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Monika Bieżuńska, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar Karłowicz, Joanna Kulesza, Michał 

Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, Adam Szczerba, Justyna Tchórzewska, Adam Wrzosek, 

Paweł Zawadzki. 

PRZECIW (2) 

Radosław Biernacki, Wojciech Rojek. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Lidia Błachnio, Marcin Król, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Marcin Turowski, Katarzyna Wysocka, 

Mateusz Wyszyński. 

Radni w wyniku głosowania jawnego, Przewodniczącą Komisji do spraw Współpracy 

z Mieszkańcami wybrali radną P. Justynę Tchórzewską.  

Radna – P. Justyna Tchórzewska podziękowała za obdarzone zaufanie i wybór na Przewodniczącą 

Komisji. 
 

Przewodniczący Rady - P. Adam Szczerba poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Kultury, 

Sportu i Przestrzeni Publicznej.  

Radny – P. Bogdan Osik zgłosił kandydaturę radnego Pawła Zawadzkiego. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Radny – P. Waldemar Karłowicz zgłosił kandydaturę radnej Justyny Tchórzewskiej. Radna wyraziła 

zgodę na kandydowanie. 

Radna – P. Katarzyna Wysocka zgłosiła kandydaturę radnej Lidii Błachnio. Radna wyraziła zgodę 

na kandydowanie. 

Radna – P. Monika Bieżuńska zgłosiła kandydaturę radnego Bogdana Osika. Radny wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

Radna – P. Justyna Tchórzewska zgłosiła kandydaturę radnego Waldemara Karłowicza. Radny 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny – P. Wojciech Rojek zgłosił kandydaturę radnego Mateusza Śniadała. Radny wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady - P. Adam Szczerba poddał pod głosowanie proponowany skład Komisji 

Kultury, Sportu i Przestrzeni Publicznej: Paweł Zawadzki, Michał Mielcarz, Justyna Tchórzewska, 

Lidia Błachnio, Bogdan Osik, Waldemar Karłowicz, Mateusz Śniadała. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin 

Turowski, Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego zatwierdzili proponowany skład Komisji Kultury, Sportu 

i Przestrzeni Publicznej. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że w następnej kolejności, spośród wybranego składu 

Komisji, należy wybrać Przewodniczącego Komisji Kultury, Sportu i Przestrzeni Publicznej. Poprosił 

o zgłaszanie kandydatów. 

Radny – P. Piotr Eychler zgłosił kandydaturę radnego Waldemara Karłowicza. Radny wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

Radny – P. Radosław Biernacki zgłosił kandydaturę radnego Mateusza Śniadała. Radny wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący Rady poinformował, że 

głosowanie odbędzie się na poszczególnych kandydatów oddzielnie.  

Przewodniczący Rady - P. Adam Szczerba poddał pod głosowanie kandydaturę Waldemara 

Karłowicza. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Monika Bieżuńska, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar Karłowicz, Joanna Kulesza, Michał 

Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, Adam Szczerba, Justyna Tchórzewska, Adam Wrzosek, 

Paweł Zawadzki. 

PRZECIW (2) 

Radosław Biernacki, Mateusz Śniadała. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Lidia Błachnio, Marcin Król, Wojciech Rojek, Paweł Turek, Marcin Turowski, Katarzyna Wysocka, 

Mateusz Wyszyński. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Mateusza Śniadała. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Radosław Biernacki, Lidia Błachnio, Wojciech Rojek, Mateusz Śniadała, Paweł Turek, Marcin 

Turowski. 

PRZECIW (10) 

Monika Bieżuńska, Piotr Eychler, Waldemar Karłowicz, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr 

Pokraśniewicz, Adam Szczerba, Justyna Tchórzewska, Adam Wrzosek, Paweł Zawadzki. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Artur Brzeziński, Marcin Król, Joanna Kulesza, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński. 

Radni w wyniku głosowania jawnego, Przewodniczącym Kultury, Sportu i Przestrzeni Publicznej 

wybrali radnego Waldemara Karłowicza.  

Radny – P. Waldemar Karłowicz podziękował za wybór na Przewodniczącego Komisji i zaprosił 

wszystkich do współpracy. 
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Następnie Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Pokraśniewicz odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia składów osobowych Komisji stałych Rady wraz z wybranymi członkami poszczególnych 

Komisji oraz ich przewodniczącymi.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin 

Turowski, Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki.  

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr II/16/24 w sprawie ustalenia 

składów osobowych Komisji stałych Rady. 
 

14) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Inwentaryzacyjnej.  

Przewodniczący Rady - P. Adam Szczerba poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji 

Inwentaryzacyjnej. 

Radny – P. Paweł Zawadzki zgłosił kandydaturę radnego Adama Szczerby. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Radny – P. Mateusz Wyszyński zgłosił kandydaturę radnego Marcina Turowskiego. Radny wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Radna – Joanna Kulesza zgłosiła kandydaturę radnego Waldemara Karłowicza. Radny wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady - P. Adam Szczerba poddał pod głosowanie proponowany skład Komisji 

Inwentaryzacyjnej: Adam Szczerba, Marcin Turowski, Waldemar Karłowicz.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin 

Turowski, Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego zatwierdzili proponowany skład Komisji Inwentaryzacyjnej. 

Przewodniczący Rady poinformował, że następnym punktem obrad, jest wybór Przewodniczącego 

Komisji Inwentaryzacyjnej z wybranego wcześniej składu Komisji. Poprosił o zgłaszanie 

kandydatów. 
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W zawiązku z tym, że członkami Komisji zostali wybrani Przewodniczący i Wiceprzewodniczący 

Rady, kandydatem na Przewodniczącego Komisji Inwentaryzacyjnej został zgłoszony Waldemar 

Karłowicz. Radny wyraził zgodę na kandydowanie.  

Przewodniczący Rady - P. Adam Szczerba poddał pod głosowanie kandydaturę Waldemara 

Karłowicza. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin 

Turowski, Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego, Przewodniczącym Komisji Inwentaryzacyjnej wybrali 

radnego P. Waldemara Karłowicza. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Pokraśniewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie 

powołania Komisji Inwentaryzacyjnej.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin 

Turowski, Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr II/17/24 w sprawie 

powołania Komisji Inwentaryzacyjnej.  
 

15) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Wyszkowa. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

• Radna - Katarzyna Wysocka 

• Sekretarz - Anna Gołębiewska 

• Radny - Radosław Biernacki 

• Radna - Monika Bieżuńska 

• Radny - Radosław Biernacki (Ad Vocem) 

• Radna - Katarzyna Wysocka 

• Sekretarz - Anna Gołębiewska 

• Radna - Joanna Kulesza 

• Przewodniczący - Adam Szczerba 
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• Radny - Radosław Biernacki zgłosił następujący wniosek formalny: w paragrafie 1 ust 1 

zmienić kwotę wynagrodzenia zasadniczego na kwotę 9.387 zł, dodatek funkcyjny na kwotę 

3.105 zł, dodatek specjalny na kwotę 3.747, 60 zł 

• Radna - Monika Bieżuńska 

• Radny - Radosław Biernacki (Ad Vocem) 

• Przewodniczący - Adam Szczerba (Ad Vocem) 

• Radny - Radosław Biernacki (Ad Vocem) 

• Radny - Waldemar Karłowicz 

• Radny - Radosław Biernacki (Ad Vocem) 

Przewodniczący Rady – P. Adam Szczerba poddał pod głosowanie wniosek formalny zgłoszony 

przez radnego Radosława Biernackiego: w paragrafie 1 ust 1 zmienić kwotę wynagrodzenia 

zasadniczego na kwotę 9.387 zł, dodatek funkcyjny na kwotę 3.105 zł, dodatek specjalny na kwotę 

3.747, 60 zł 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Radosław Biernacki, Wojciech Rojek, Mateusz Śniadała. 

PRZECIW (14) 

Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar Karłowicz, Joanna 

Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, Adam Szczerba, Justyna Tchórzewska, 

Adam Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Paweł Zawadzki. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marcin Król, Paweł Turek, Marcin Turowski, Mateusz Wyszyński. 

Radni w wyniku głosowania jawnego, odrzucili powyższy wniosek.  

Następnie głos zabrały: 

• Radna - Katarzyna Wysocka 

• Sekretarz - Anna Gołębiewska. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Pokraśniewicz przedstawił tytuł projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Lidia Błachnio, Artur Brzeziński, Piotr Eychler, Waldemar 

Karłowicz, Marcin Król, Joanna Kulesza, Michał Mielcarz, Bogdan Osik, Piotr Pokraśniewicz, 

Wojciech Rojek, Adam Szczerba, Justyna Tchórzewska, Paweł Turek, Marcin Turowski, Adam 

Wrzosek, Katarzyna Wysocka, Mateusz Wyszyński, Paweł Zawadzki. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mateusz Śniadała. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr II/18/24 w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Wyszkowa. 
 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy w obradach sesji. 

Po przerwie o godz. 13:04, Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji. 
 

Ad. 7. 

P. Mariusz Kowalski – Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Kultury „Hutnik” przedstawił 

Sprawozdanie z działalności Wyszkowskiego Ośrodka Kultury „Hutnik” za 2023 r. (załącznik Nr 4 

do protokołu) 

W dyskusji dotyczącej przedstawionego sprawozdania głos zabrali: 

• Radna - Justyna Tchórzewska 

• Dyrektor - Mariusz Kowalski 

• Radna - Justyna Tchórzewska 

• Dyrektor - Mariusz Kowalski 

• Radny - Bogdan Osik 

• Dyrektor - Mariusz Kowalski 

• Radny - Bogdan Osik 

• Dyrektor - Mariusz Kowalski 

• Radny - Bogdan Osik 

• Dyrektor - Mariusz Kowalski 

• Radny - Bogdan Osik 

• Dyrektor - Mariusz Kowalski 

• Radny - Bogdan Osik 

• Radny - Bogdan Osik (Ad Vocem) 

• Dyrektor - Mariusz Kowalski 

• Radny - Bogdan Osik (Ad Vocem) 

• Dyrektor - Mariusz Kowalski 

• Radny - Bogdan Osik (Ad Vocem) 

• Radna - Monika Bieżuńska 

• Dyrektor - Mariusz Kowalski 

• Radna - Monika Bieżuńska (Ad Vocem) 

• Dyrektor- Mariusz Kowalski 

• Radny - Bogdan Osik (Ad Vocem) 

• Dyrektor - Mariusz Kowalski 

• Radny - Bogdan Osik (Ad Vocem) 

• Radny - Adam Wrzosek 

• Radna - Monika Bieżuńska (Ad Vocem) 

• Radny - Adam Wrzosek 

• Dyrektor - Mariusz Kowalski 

• Przewodniczący- Adam Szczerba 

• Radna - Katarzyna Wysocka 

• Burmistrz - Piotr Płochocki 
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• Dyrektor - Mariusz Kowalski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 

Ad. 8. 

P. Adam Szymański – Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji przedstawił 

Sprawozdanie z działalności Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji za rok 2023 (załącznik 

Nr 5 do protokołu). 

W dyskusji dotyczącej przedstawionego sprawozdania głos zabrali: 

• Radny - Waldemar Karłowicz 

• Dyrektor - Adam Szymański 

• Radny - Waldemar Karłowicz (Ad Vocem) 

• Dyrektor - Adam Szymański 

• Radny - Waldemar Karłowicz (Ad Vocem) 

• Dyrektor - Adam Szymański 

• Radny - Waldemar Karłowicz (Ad Vocem) 

• Radny - Paweł Zawadzki 

• Dyrektor - Adam Szymański 

• Radny - Paweł Zawadzki (Ad Vocem) 

• Dyrektor - Adam Szymański 

• Radny - Marcin Turowski 

• Radny - Bogdan Osik (Ad Vocem) 

• Radny - Paweł Zawadzki 

• Dyrektor - Adam Szymański 

• Radny - Paweł Zawadzki 

• Dyrektor- Adam Szymański 

• Radny - Paweł Zawadzki (Ad Vocem) 

• Dyrektor - Adam Szymański 

• Radny - Paweł Zawadzki (Ad Vocem) 

• Dyrektor - Adam Szymański 

• Radny - Paweł Zawadzki (Ad Vocem) 

• Dyrektor - Adam Szymański 

• Radny - Paweł Zawadzki (Ad Vocem) 

• Radny - Bogdan Osik (Ad Vocem) 

• Radny - Paweł Zawadzki (Ad Vocem) 

• Dyrektor - Adam Szymański 

• Radny - Paweł Zawadzki (Ad Vocem) 

• Przewodniczący - Adam Szczerba 

• Radny - Radosław Biernacki 

• Dyrektor - Adam Szymański 

• Radny - Waldemar Karłowicz (Ad Vocem) 

• Dyrektor - Adam Szymański. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
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Ad. 9. 

P. Anna Gołębiewska – Sekretarz przedstawiła Sprawozdanie z realizacji rocznego programu 

współpracy Gminy Wyszków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok 

(załącznik Nr 6 do protokołu).  

Radni nie zabierali głosu w sprawie przedłożonego Sprawozdania. 
 

Ad.10. 

P. Piotr Płochocki – Burmistrz zwrócił się z prośbą do Prezesa Zarządu Przedsiębiorstwa Energetyki 

Cieplnej o przedstawianie informacji dot. aktualnego stanu realizacji inwestycji kogeneracji 

biomasowej.  

Informacji na powyższy temat udzielił Prezes Zarządu PEC – P. Ireneusz Mroczek. 

W dyskusji dotyczącej przedstawionej informacji głos zabrali: 

• Radny - Bogdan Osik 

• Prezes - Ireneusz Mroczek 

• Radny - Bogdan Osik (Ad Vocem). 

Po wyczerpaniu listy mówców w sprawie informacji dot. PEC-u, Przewodniczący Rady podziękował 

P. Ireneuszowi Mroczkowi za przybycie i przybliżenie aktualnego stanu realizacji inwestycji 

kogeneracji biomasowej. Następnie oddał głos pozostałym obecnym na posiedzeniu, którzy 

chcieliby zabrać głos w punkcie: Sprawy różne.  

W sprawach różnych głos zabrali (wg kolejności zgłoszeń): 

• Radna - Monika Bieżuńska 

• Naczelnik WOŚ - Mirosław Wysocki 

• Radny - Paweł Turek 

• Burmistrz - Piotr Płochocki 

• Radny - Paweł Turek (Ad Vocem) 

• Radny - Radosław Biernacki 

• Burmistrz - Piotr Płochocki 

• Radna - Justyna Tchórzewska 

• Burmistrz – Piotr Płochocki. 

Po wyczerpaniu listy mówców Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady – P. Adam Szczerba podziękował wszystkim za przybycie i udział 

w obradach sesji i o godzinie 15:10, uznając porządek obrad II sesji Rady Miejskiej za wyczerpany, 

dokonał  zamknięcia obrad. 

Szczegółowy przebieg obrad, przedstawia nagranie z sesji Rady Miejskiej –link: 

https://bip.wyszkow.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=30081  

 

 

Protokołowała:       Przewodniczący Rady 

 

Bożena Czerwińska           Adam Szczerba  

https://bip.wyszkow.pl/index.php?cmd=zawartosc&opt=pokaz&id=30081

